
Požehnanú Veľkú 

noc moji milí vriaci 

Vám zo srdca 

prajem 

a vyprosujem. Ježiš 

ženám povedal 

„nebojte sa“. Toto 

jeho slovo je veľmi 

aktuálne aj pre nás dnes. Nebojme sa, Ježiš je s nami 

a uisťuje nás, že zlo nemá posledné slovo. Kríž 

prežiarený Kristovým zmŕtvychvstaním už nie je 

znamením smrti, ale prechodu do nového života.   

 

 


